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K I S Z O M B O R  

--------------------------------------------------- 

Alulírott Endrész Erzsébet, Balázs Tibor és Csanádi Ferenc önkormányzati  képviselők az Mötv. 44. §-a 

alapján rendkívüli testületi ülés összehívását kezdeményezzük az alábbi témakörben: 

- A Kiszombor lakosságának ivóvízellátásával kapcsolatos ismétlődő és tömeges panaszok 

kivizsgálása, közvetítés a lakosság és az Alföldvíz Zrt. között, valamint szakmai válaszok és 

megoldások kérése a felmerült ivóvízproblémákra. 

Mint ismert a kiszombori lakosság körében egyre nagyobb félelmet kelt az ivóvízzel kapcsolatos  már-

már tömegessen megjelenő színelváltozás és szaghatás. Az emberek egészséges élethez való joga, 

alkotmányos jog. Az ivóvíz minősége a nyár előrehaladtával a szemmel is jól látható módon romlik, 

üledékes és elszíneződött. A lakosság a vezetékes víz biztonságos fogyasztásában egyre inkább 

kételkedik, bizalmát veszti.  Ásványvíz fogyasztását sokan anyagi okok miatt nem engedhetik meg 

maguknak.  

Szeretnénk, ha önkormányzatunk élére állna ezen probléma megoldásában, a rendkívüli testületi ülésre 

meghívnánk mind a lakosság részéről az érdeklődőket, mind pedig a Alföldvíz Zrt. vezetőjét, 

szakemberét, és elmondanák a fent leírtakkal kapcsolatos szakmai véleményt, megelőzési és megoldási 

lehetőségeket, hogy a lakosság részére megnyugtató módon záruljon ez a mindenkit érintő probléma.  

Önnek polgármesterként, nekünk képviselőként kötelességünk, hogy egy ilyen széles társadalmi 

problémában közvetítsünk, teret adjunk a megnyugtató párbeszédre, biztosítsuk, hogy a lakosságot 

közvetlenül tájékoztassák a szakemberek.  

Kérjük a polgármester urat, ne lehetetlenítse el a rendkívüli testületi ülés összehívását azzal, amit a 

Facebook oldalán a felhívásunkat követően 2 órával tett bejegyzésében említett, miszerint kikéri az 

Alföldvíz szakemberének véleményét és azt közzéteszi. 

Először is Önnek nem azt követően kell kitenni egy ilyen tájékoztatást, hogy három képviselő bejelenti, 

hogy kezdeményez egy rendkívüli ülést ezen ügyben, másrészről itt lakossági szintű párbeszédre van 

szükség, hiszen a lakosok egyenként már számtalanszor tettek bejelentést az Alföldvíz Zrt.-hez, a helyzet 

pedig a nyár beálltával csak romlott.  

Ismételten kérjük, hogy a rendkívüli ülés összehívásával biztosítson lehetőséget arra, hogy a lakosság 

és a szolgáltató között közvetlenül történhessen párbeszéd, hiszen az egészségünkről van szó, mely 

mindenkit érint nap mint nap.  

Kiszombor, 2025.07.05. 
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